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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Komolyan gondolták Önök egyáltalán az üvegzseb-programot?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Medgyessy Péter miniszterelnök úrhoz .
A kérdésre írásban kérem a választ .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

A tavalyi országgyűlési választások kampánya során a Magyar Szocialista Párt és
személyesen Ön is több ígéretet tett a választópolgároknak . Ezen ígéretek túlnyomó többsége
azonban szertefoszlott, vagy csak kis részben valósult meg .
Kormányra lépésük után a szocialista politikusok úton-útfélen hangoztatták az „üvegzseb-
program" jelentőségét és fontosságát, miközben számtalan esetben igaztalan vádakkal illették
a polgári kormányt és annak egyes tisztségviselőit . Néhány hónap alatt azonban
bebizonyosodott, hogy az Önök üvegzseb-programja üvegszem-programmá silányult,
ráadásul az Önök üvegszemei hosszú ideje behunyva maradtak .
A kormányzatot terhelő korrupciós ügyek napról-napra szaporodnak, egyre-másra keverednek
botrányokba vezető szocialista politikusok és kormánytagok . Néhány hete Gyurcsány Ferenc
gyermek-, ifjúsági és sportminiszterrel hoztak kapcsolatba egy gyanús ingatlan tranzakciót,
mely közfelháborodást keltett, ráadásul állítólagosan az Ön helyettese, Kiss Péter miniszter úr
akadályozza meg a Kormányzati Ellenőrzési Hivatal vonatkozó jelentésének nyilvánosságra
hozatalát.
Kiss Elemér miniszter úr lemondásakor Ön azt mondta, erkölcs és jog közül mindig a
szigorúbbat kell választani . Úgy tűnik azonban, hogy túl azon, hogy ezt a kijelentését Ön
nem vette komolyan, kormányának tagjai sem tartják magukat ezen intelemhez .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Mindezek alapján a következő kérdéseket teszem fel Önnek:

K/4871 .

írásbeli kérdés



Helyesnek tartja-e Ön, hogy Gyurcsány Ferenc miniszter úr egy privatizációs ügylet
következtében feltűnően alacsony áron jutott egy olyan ingatlanhoz, mely a balatonöszödi
kormányüdülő területén található?

Helyesnek tartja-e Ön, hogy az Ön helyettese állítólagosan megtiltotta a Kormányzati
Ellenőrzési Hivatal vonatkozó jelentésének nyilvánosságra hozatalát?

Összeegyeztethetőnek tartja-e Ön Gyurcsány Ferenc miniszter úr ingatlan tranzakcióját az
üvegzseb-programmal?

Összeegyeztethetőnek tartja-e Ön az ügy körüli kormányzati titkolózást az üvegzseb-
programmal?

Meddig tűri még Miniszterelnök úr egyes vezető szocialista politikusok és kormánytagok
ámokfutását az állami vagyon kárára?

Mikor nyitja fel az Ön kormánya az üvegszemét?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2003 . augusztus 6 .
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